
Vážení spoluobčané,  

jak všichni víte, došlo v neděli na většině území 

republiky k přívalům sněhu a nastal kalamitní stav. 

Situaci plně nezvládly ani takové instituce, jako České 

dráhy, Správa železničních dopravních cest nebo 

ŘSD.  

Zaměstnanci údržby města nasadili veškeré síly             

a techniku, aby stav komunikací a prostranství 

v našich lokalitách byl sjízdný a schůdný. Za to jim 

patří poděkování.  

Touto cestou chci poděkovat i těm občanům, kteří 

přiložili ruku k dílu a pomohli s odstraňováním sněhu 

a padlých stromů ve svém okolí.  

Prosím touto cestou veřejnost o trpělivost                            

a soudnost v takových situacích, protože není v našich 

možnostech časových, materiálních i rozpočtových 

zajistit ideální stav v intervalech hodin, jak si někteří 

představují. Děkuji za pochopení a přeji všem klidné 

dny.  

  

S pozdravem 

Ing. Zdeněk Hlaváč, starosta 

 


